



香港地產建設商會

THE REAL ESTATE DEVELOPERS ASSOCIATION OF HONG KONG

香港中環德輔道中19號環球大廈1403室
1403 World-Wide House, 19 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel 2826 0111 Fax 2845 2521 www.reda.hk

致： 香港地產建設商會各位會員
日期： 2023年11月15日
關於： 2023年區議會選舉 12月10日投票日

2023年區議會選舉將於12月10日(星期日)舉行，敬請各位會員記住這重要日子，踴躍投票。

完善地區治理體系及重塑區議會，關係到香港特別行政區的良好善治、社區的美好生活，以及市民的安居樂業。市民可投票選出最佳候選人，為建設更美好社區作出貢獻。

我相信各位會員一定不會錯過行使選民權利，履行公民責任，於12月10日的區議會選舉出來投票，同時亦鼓勵您的家人、朋友、職員和同事在投票日選賢與能。投票時間為上午八時三十分至晚上十時三十分。

閣下可流覽2023年區議會選舉網頁，了解有關選舉詳情以及所屬選區的候選人資料：

<https://www.elections.gov.hk/dc2023/chi/index.html>

閣下手中一票，將有助於香港提升地區治理效能，貫徹良政善治，建設更美好社區。敬請各位會員當天踴躍投票！

龍漢標



香港地產建設商會

THE REAL ESTATE DEVELOPERS ASSOCIATION OF HONG KONG

香港中環德輔道中19號環球大廈1403室
1403 World-Wide House, 19 Des Voeux Road Central, Hong Kong
Tel 2826 0111 Fax 2845 2521 www.reda.hk

To : **All REDA Members**
Date : 15 November 2023
Subject: **2023 District Council Election, Sunday 10 December**

Dear Members,

The 2023 District Council Election will be held on Sunday 10 December. With this note, may I invite you to mark this very important date in your diary?

Improving the district governance system and reforming the District Councils are related to the good governance of the HKSAR, good community life, and a better living and working environments for all citizens. Members of the public can contribute to the building of a better community by casting their vote for the best candidate in the District Council Elections.

I am sure you would not wish to miss out on this occasion in exercising your right as a voter and fulfilling your duty as a citizen by casting your vote in the District Council polls on 10 December. You may also wish to encourage your family members, friends, staff and colleagues to do so on the polling day. Polling hours will start at 8.30am and close at 10.30pm.

Details of the Election and information of the candidates of your constituency are available at the dedicated website of the 2023 District Council Election: <https://www.elections.gov.hk/dc2023/eng/index.html>

As they say, every vote counts. And yours, in particular, will be instrumental in enhancing the governance of the District Councils.

Thank you and with best regards,

Louis Loong